

حاصلة على شهادة الأينزو ٩٠٠١: ٩٠٠٥ An ISO 9001:2015 Certified company

كشف بأسماء المترشحين لعضوية مجلس الادارة للفترة القادمة

الفاضل / محمد عبد الحسين باقر اللواتي:

خريج جامعة اليرموك، الأردن، بخبرة تزيد عن 30 عامًا في مجالات التجارة والتوزيع والتسويق والتصنيع والعقارات. وهو عضو مجلس إدارة شركة باقر سليمان جعفر.

الفاضل / أناند بوديا:

محاسب قانوني، وأمين سر، ومحاسب تكاليف من الهند، بخبرة تزيد عن 29 عامًا في مجالات تمويل الشركات والاستثمار الخارجي، والإدارة الاستراتيجية، وقانون الشركات، وتخطيط الأعمال والرقابة في قطاع التصنيع وغيره. يعمل في سلطنة عمان منذ أكثر من 15 عامًا. وهو عضو مجلس إدارة مستقل في شركة مسقط للتأمين ش.م.ع.ع، والشركة الوطنية للتمويل ش.م.ع.ع، وعضو في لجنة التدقيق وعضو مجلس إدارة في شركات مساهمة عامة أخرى.

الفاضل / مهدي بن محمد جواد العبدواني:

يتمتع السيد مهدي بخبرة متنوعة اكتسبها خلال مسيرته المهنية في مجالات متنوعة، منها التخطيط الاقتصادي، والخدمات المصرفية، وإدارة الشركات والتمويل، والاتصالات. يتمتع بخبرة إدارية واسعة، وهو مُلِمٌّ بأنظمة حوكمة الشركات.

J. Sha



حاصلة على شهادة الأينزو ٩٠٠١: ٩٠٠١ An ISO 9001:2015 Certified company

شغل عدة مناصب قيادية، منها مدير عام التخطيط التنموي في المجلس الأعلى للتخطيط. كما ترأس مجالس إدارة ولجانًا فرعية لعدد من الشركات. وكان عضوًا في مجالس إدارة عدد من الشركات داخل السلطنة وخارجها. وكان آخر منصب شغله مديرًا لشركة صناعة القرطاسية الحاسوبية ش.م.ع.ع.

حاصل على درجة البكالوريوس في الاقتصاد من جامعة اليرموك في الأردن، ودرجة الدراسات العليا في تقنيات التخطيط التنموي من هولندا.

الفاضل / حمزة محمد اللواتي:

السيد حمزة حاصل على ماجستير إدارة أعمال من جامعة مانشستر، وشهادة تجارة من جامعة السلطان قابوس. يشغل حاليًا منصب الرئيس التنفيذي لمجموعة شركات باقر سليمان جعفر.

الفاضل / خالد بن عبدالله بن سالم العيسري:

حاصل على درجة البكالوريوس في المالية من جامعة السلطان قابوس، وشهادة محلل مالي معتمد(CFA) ، ويتمتع بخبرة تمتد لعشرين عامًا في إدارة الاستثمارات وشركات الاستشارات، وهو عضو في مجلس إدارة العديد من الشركات. يشغل حاليًا منصب الرئيس التنفيذي لشركة الأنوار للاستثمار ش.م.ع.ع.







حاصلة على شهادة الأينزو ٩٠٠١: ٩٠٠٥ An ISO 9001:2015 Certified company

الفاضلة/ غادة محمد اليوسف:

تحمل السيدة غادة درجة الماجستير في إدارة الأعمال من كلية لندن للأعمال. وهي مديرة تنفيذية عليا تسعى لتحقيق النتائج، وحققت نجاحًا في توفير القيادة الاستراتيجية والمالية والتشغيلية في مختلف القطاعات. تشغل منصب نائب رئيس مجلس إدارة شركة نماء لتوزيع الكهرباء ش.م.ع.م، ورئيسة قسم التسويق والاستدامة في شركة نماء لتوريد الكهرباء. كما أنها المؤسس المشارك ورئيس مجلس إدارة شركة جيل التكنولوجيا ذ.م.م، ومديرة غير تنفيذية في شركة الضيافة الحديثة ذ.م.م.

الفاضلة / أمل بنت طارق بن جواد الخابوري:

P.O. Box 3104, Ruwi Postal Code 112 Sultanate of Oman VAL DETERGENT C

رائدة مخضرمة في مجال الحوكمة والمخاطر والتدقيق، تتمتع بخبرة تزيد عن 32 عامًا في مجال الامتثال للتدقيق الداخلي وحوكمة الشركات. تشغل منصب الرئيس التنفيذي للتدقيق في شركة فودافون عُمان، حيث لعبت دورًا محوريًا في تأسيس وتعزيز وظيفة التدقيق الداخلي للشركة، وإطار الحوكمة، وممارسات إدارة المخاطر. تحمل شهادات مهنية معترف بها عالميًا، مثل شهادة فاحص احتيال معتمد(CFE) ، وشهادة مدقق نظم معلومات معتمد(CISA) ، وعضو زميل في جمعية فنيي المحاسبة .(FMAAT) وهي عضو في مجلس إدارة معهد المدققين الداخليين (IIA) في عُمان، وجمعية فاحصي الاحتيال المعتمدين (ACFE) في عُمان، حيث تُسهم بخبرتها الاستراتيجية في تعزيز الحوكمة وإدارة المخاطر والرقابة



- I sha



حاصلة على شهادة الأينزو ٩٠٠١: ٩٠٠٥ An ISO 9001:2015 Certified company

الفاضل / حسين مرتضى محسن :

يتمتع بخبرة تزيد عن 20 عامًا في ريادة الأعمال، وإدارة البنية التحتية لتكنولوجيا المعلومات، وحلول التكنولوجيا، وسجل حافل في التخطيط الاستراتيجي، وتطوير فرق العمل، ودفع عجلة الابتكار في مختلف القطاعات. نجح في قيادة وإدارة فرق عمل متنوعة الأحجام، معززًا التعاون ومحققًا أهداف العمل. حاصل على درجة البكالوريوس في علوم الحاسوب من جامعة ولاية سان دييغو. يشغل حاليًا منصب الرئيس التنفيذي لشركة Appsaati LLC ، ومطبعة القبس، وشريك ومؤسس شركة Spaloon في عُمان، وشركة Advance Medical في عُمان، وشركة Spaloon في الولايات المتحدة الأمريكية.

الفاضل / محمد عامر محمد المتولي:

يتمتع بخبرة 30 عامًا في مجال التأمين والاستثمار والإدارة، و19 عامًا في إدارة الأعمال، مما صقل مهاراته في قطاعي التمويل والتأمين. لديه مسار مهني منذ عام 1993 في مجال معاملات التأمين، والعمليات التجارية، والاستثمارات، وقوانين المصارف، بالإضافة إلى سنوات عديدة من الخبرة في المعاملات القانونية. أدار مشاريع متعددة خلال دورات مطالبات معقدة، بدءًا من مرحلة الكشف عن المطالبات وصولًا إلى المحاكمة أو حل النزاعات بالطرق البديلة. حاصل على درجة الدراسات العليا في القانون من جامعة الإسكندرية، مصر، ودبلوم في التأمين، ودبلوم في التأمين البحري.

8 Hilds

Postal Code 112 Sultanate of Oman



حاصلة على شهادة الأينزو ٩٠٠١: ٩٠٠١ An ISO 9001:2015 Certified company

الفاضل / إبراهيم كوتي محمد أشرف:

السيد أشرف خريج هندسة ميكانيكية، ويتمتع بخبرة تزيد عن 55 عامًا في مناصب مختلفة. يشغل حاليًا منصب عضو مجلس إدارة في شركة أريج للزيوت النباتية، وشركة عُمان القابضة للنسيج، وشركة عُمان للألياف البصرية، والشركة الوطنية العمانية للهندسة والاستثمار، ومستشارًا في شركة مجموعة أومزست.

الفاضل / محمد جمال الدين على ناصر:

السيد محمد جمال الدين مستشار قانوني أول في الشؤون القانونية للشركات، والامتثال، ومحام، ومستشار قانوني، يتمتع بخبرة تزيد عن 15 عامًا في مجالات متنوعة في منطقة الشرق الأوسط. يتمتع بمعرفة وخبرة متعمقة في تفسير التشريعات واللوائح، ولديه خبرة واسعة في تحليل المعاملات، وإدارة العقود، وتقديم المشورة والإشراف على مفاوضات الشركات الكبرى. يشرف عضو مجلس الإدارة على التوجيه الاستراتيجي وحوكمة المؤسسات، بما يضمن تحقيق أهدافها ومسؤوليتها تجاه أصحاب المصلحة. يحمل السيد محمد جمال الدين شهادة بكالوريوس في القانون، وشهادة ماجستير في القانون الخاص (تحكيم)، وهو عضو في نقابة المحامين.







حاصلة على شهادة الأينزو ٩٠٠١: ٩٠٠٥ An ISO 9001:2015 Certified company

Directors' profiles

Mr. Mohammed Abdul Hussain Bhacker Al Lawati:

Graduate from Yarmouk University, Jordan having more than 30 years of experience in the field of trading, distribution, marketing, manufacturing and real estate. He is a member of Board of Directors of M/s Bhacker Suleman Jaffer Co.

Mr. Anand Budhia:

A Chartered Accountant, Company Secretary and Cost Accountant from India having over 29 years of experience in the fields of corporate finance & overseas investment, strategic management, corporate law, business planning and control in manufacturing and other sectors. He has been working in Oman for over 15 years. He is an independent Director of the Muscat Insurance Co. SAOG, National Finance Co. SAOG and a member of the Audit Committee and Director in other SAOC Companies.

Mr. Mehdi bin Mohammed Jawad Al Abduwani:

Mr. Mehdi has diverse experience that he gained during his career in various fields, he has experience in the fields of economic planning, banking services, corporate and finance management, and communications. He has extensive management experience and is familiar with corporate governance systems

He held several key positions, including the Director General of Development Planning at the Supreme Council for Planning. In addition, he chaired a number of companies' boards of directors and subboard committees. He was a board member of number of companies inside and outside the Sultanate. His last position was as Director of the Computer Stationery Industry SAOG.

He holds a bachelor's degree in economics from Yarmouk University in Jordan and a postgraduate degree in development planning Techniques from the Netherlands.

Mr. Hamza MAH Al Lawati

Mr. Hamza is an MBA from the University of Manchester, a commerce graduate from Sultan Qaboos University. He is currently CEO of the Bhacker Suleman Jaffer Group Co.

Mr. Khalid bin Abdullah bin Salem Al-Eisri:

He holds a bachelor's degree in finance from Sultan Qaboos University and a Certified Financial Analyst (CFA) and has 20 years of experience in investment management and Consulting Companies and a member of the Board of Directors of many Companies. He is currently the Chief Executive Officer of Al Anwar Investments SAOG.

Ms. Ghada Mohammed Al Yousef:

Ms. Ghada is an MBA from London Business School. A result driven senior executive with success in providing strategic, financial and operational leadership across different industries. She is a deputy chairperson in Nama Electricity Distribution Company SAOC and efficient and sustainability

S.

A Sha



حاصلة على شهادة الأينزو ٩٠٠١: ٩٠٠١ An ISO 9001:2015 Certified company

officer in Nama Electricity Supply Company. She is also Co-founder and chairperson in Technology Generation LLC and a Non- Executive Director in Modern Hospitality Company LLC.

Ms. Amal Al Khaburi:

She is a seasoned governance, risk, and audit leader with over 32 years of experience in internal audit compliance, and corporate governance. She is the Chief Audit Executive of Vodafone Oman, where she has plays pivotal role in establishing and strengthening the company's internal audit function, governance framework, and risk management practices. She holds globally recognized professional certifications, like Certified Fraud Examiner (CFE), Certified Information Systems Auditor (CISA), Fellow Member of the Association of Accounting Technicians (FMAAT). She serves as a board member of the Institute of Internal Auditors (IIA) Oman and the Association of Certified Fraud Examiners (ACFE) Oman, contributing her strategic expertise to advancing governance, risk management, and oversight.

Mr. Hussain Murtadha Mohsin:

With over 20 years of experience in entrepreneurship, IT infrastructure management, and technology solutions and Proven track record in strategic planning, team development, and driving innovation across diverse industries. Successfully led and managed teams of varying sizes, fostering collaboration and achieving business objectives. He holds bachelor's degree in computer science from San Diego State University. He is currently CEO of Appsaati LLC, Al Qabas Printing Press, partner and founder of Spaloon, Oman and Advance Medical Supply, USA.

Mr. Mohamed Amer Mohamed Elmettwaly Satur:

He has 30 years of experience in the field of Insurance, Investment, and Management experience and 19 years of business management experience has developed a solid skill in finance and insurance industry. He has a professional track from 1993 in the field of Insurance Transactions, Commercial Operations, Investments, and Banking Laws with several years of experience in legal transactions. Managed multiple projects through complex claims cycles, from discovery to trial or alternative dispute resolution. He holds post graduate degree in Law from Alexandria University, Egypt, Diploma Degree in Insurance and Diploma Degree in Marine Insurance.

Mr. Ebrahim Kutty Mohamed Ashraf:

Mr. Ashraf is a graduate of mechanical engineering and has over 55 years of experience in various positions. He is currently serving as a director in Areej vegetable oils, Oman textile holding co., Oman fiber optic Co., Oman national engineering and investment co. and a consultant for Omzest Group Company.

Mr. Mohamed Gamaleldin Aly Nasser:

Mr. Mohamed Gamaleldin is a Senior Corporate Legal, Compliance, Lawyer and Legal Consultant with 15+ years of diversified experience in the Middle East. He possesses in-depth knowledge and expertise in statutory and regulatory interpretation, got broad experience in transactional analysis, contracts' management, advice and oversights in large corporate negotiations, Board director oversees the strategic direction and governance of organizations, ensuring it meets its objectives and remains accountable to stakeholders. Mr. Mohamed Gamaleldin holds a law degree (LLB), a master's degree (LLM) in private law (Arbitration) and is a member of BAR association.

8 Alsh

P.O. Box 3104, Ruwi
Postal Code 112
Sultanate of Oman
Sultanator of Oman

البريد الإلكتروني: E-mail: ndc@ndcoman.com